



B E T W E E N:

E N T R E :

CHARLES JAMES BROTHERS

CHARLES JAMES BROTHERS

APPELLANT

APPELANT

- and -

- et -

HER MAJESTY THE QUEEN

SA MAJESTÉ LA REINE

RESPONDENT

INTIMÉE

Motion heard by teleconference:
The Honourable Justice Baird

Motion entendue par téléconférence :
l'honorable juge Baird

Date of hearing:
December 21, 2021

Date de l'audience :
le 21 décembre 2021

Date of decision:
December 21, 2021

Date de la décision :
le 21 décembre 2021

Counsel at hearing:

Avocats à l'audience :

Charles James Brothers, on his own behalf

Charles James Brothers, en son propre nom

For the respondent:
Patrick McGuinty

Pour l'intimée :
Patrick McGuinty

DECISION

DÉCISION

[1] Charles James Brothers filed a Notice of Appeal on August 13, 2021, in which he appealed his sentence of five months' incarceration, effective July 20, 2021.

[1] Charles James Brothers a déposé un avis d'appel le 13 août 2021, dans lequel il a fait appel de sa peine d'emprisonnement de cinq mois, à compter du 20 juillet 2021.

[2] At a case conference meeting which was held by teleconference call, at his request, he advised he does not have access to technology so that he can formally abandon his appeal in writing.

[2] Lors d'une conférence préalable à l'instance tenue par téléconférence, à sa demande, il a indiqué qu'il n'a pas accès à des moyens technologiques afin qu'il puisse officiellement abandonner son appel par écrit.

[3] He advised orally that he wishes to abandon his appeal, and it is so ordered.

[3] Il a informé oralement qu'il souhaitait abandonner son appel, et il en est ainsi ordonné.